

2024 QBE 賞您 · 出單即享大抽獎獎賞清單

個人保險(不包括單次旅遊保險)	
獎賞	數量
百佳超級市場電子禮券港元\$100	200
百佳超級市場電子禮券港元\$200	100
百佳超級市場電子禮券港元\$500	5
Klook 禮品卡港元\$2,000	3
Klook 禮品卡港元\$5,000	1
Apple - AirPods 4	3
Apple watches series 10	1
DYSON 戴森 HD15 Supersonic™ 風筒 附精美禮盒	1
Apple - 10.9 吋 iPad 256GB	1
現金獎港元\$8,000	1
Apple - Iphone 16 pro 512 GB	1

商業及專業保險	
獎賞	數量
百佳超級市場電子禮券港元\$200	100
百佳超級市場電子禮券港元\$500	50
Klook 禮品卡港元\$7,000	1
Apple - 11 吋 iPad Air 256GB	1
Dyson Purifier Hot+Cool™ Formaldehyde 三合一 甲醛暖風空氣清新機 HP09	1
Apple - 11 吋 iPad Pro 256GB	1
Apple - 13 吋 MacBook Air 256GB	1
Apple - 13 吋 MacBook Air 512GB	1
現金獎港元\$10,000	2
Apple - Iphone 16 pro Max 512 GB	2

推廣條款及細則

1. 本推廣只適用於香港時間 2024 年 10 月 1 日 00 時 01 分至 2024 年 12 月 31 日 23 時 59 分 (「推廣期」)。
2. 若代理人每簽發 1 張個人保險保單(不包括單次旅遊保險),即可獲乙個抽獎機會。若代理人簽發商業及專業保險新保單及保費每累積港元\$2,000 或以上,即可獲乙個抽獎機會。
3. 此抽獎活動稍後將於 QBE 香港活動現場進行(詳情稍後公佈),如得獎者未能出席活動,其得獎資格將被取消,QBE 保留重選得獎者或取消獎品之權利。
4. 得獎者請小心保存電子禮券及電子禮品卡兌換碼,如有遺失,昆士蘭保險香港恕不負責。
5. 禮品一經換領,恕不接受任何形式更改或退款。
6. 所有禮品不得兌換現金或以其他禮品取代,包括現金,禮券,或其他產品或轉讓予其他人。

7. 上述一般保險產品(「產品」)是由保險業監管局(「保監局」)在香港認可及監管的昆士蘭聯保保險有限公司(「昆士蘭保險香港」)承保，只適用於已註冊並已獲昆士蘭保險香港委任為其持牌個人保險代理人之宏利人壽保險(國際)有限公司(於百慕達註冊成立之有限責任公司)持牌個人保險代理人。
8. 昆士蘭保險香港對本條款及細則擁有絕對解釋權及保留一切更改或取消本優惠及其有關安排的絕對權利而毋須另行通知。
9. 如有任何爭議，昆士蘭保險香港保留最終決定權而毋須另行通知。
10. 此條款及細則備有中文及英文版本，若中、英文版本之間有任何歧異或不一致之處，概以英文版本為準(中文譯本僅供參考)。

2024 QBE Lucky Draw · Prize List

Personal Insurance (Excluding Single Trip Travel Insurance)	
Reward	Quantity
ParknShop supermarket e-voucher HK\$100	200
ParknShop supermarket e-voucher HK\$200	100
ParknShop supermarket e-voucher HK\$500	5
Klook gift card HK\$2,000	3
Klook gift card HK \$5,000	1
Apple - AirPods 4	3
Apple watches series 10	1
DYSONHD15 Supersonic™ hair dryer with Presentation case	1
Apple - 10.9 inch iPad 256GB	1
Cash HK\$8,000	1
Apple - Iphone 16 pro 512 GB	1

Commercial & Specialty Insurance	
Reward	Quantity
ParknShop supermarket e-voucher HK \$200	100
ParknShop supermarket e-voucher HK \$500	50
Klook gift card HK \$7,000	1
Apple - 11 inch iPad Air 256GB	1
DYSONHP09 Purifier Hot+Cool Formaldehyde	1
Apple - 11 inch iPad Pro 256GB	1
Apple - 13 inch MacBook Air 256GB	1
Apple - 13 inch MacBook Air 512GB	1
Cash HK\$10,000	2
Apple - Iphone 16 pro Max 512 GB	2

Terms & Conditions:

1. The Promotion is only available between 00:01 on 1 October 2024 to 23:59 on 31 December 2024 (Hong Kong Time) ("Promotion Period").
2. When agent issue every 1 new personal policies (excluding single trip travel insurance) , agent can get 1 lucky draw chance. If agent issue new policy(ies) and every premium accumulate HK\$2,000 or above, agent can get 1 lucky draw chance.
3. Lucky draw activity will be held at QBE Hong Kong activity (details will be announced later). If the winner(s) fails to attend the convention, his or her qualification to win will be cancelled, and QBE Hong Kong reserves the right to re-select the winner or cancel the prizes.
4. Winners save the e-voucher and e-gift card redemption code carefully. QBE Hong Kong will not be responsible if lost.
5. Reward is redeemed , no changes or refunds will be accepted.
6. All rewards cannot be exchanged for cash or substituted for other gifts, including cash, coupon, or other products, or transferred to others.
7. The above general insurance product ("Product") is underwritten by QBE Hongkong & Shanghai Insurance Limited ("QBE Hong Kong") which is authorised and regulated in Hong Kong by the Insurance Authority and is only applicable to licensed insurance agents of

Manulife (International) Limited (incorporated in Bermuda with limited liability), who have also registered as licensed insurance agents appointed by QBE Hong Kong.

8. QBE Hong Kong has the absolute right to interpret the terms and conditions and reserves the right to change or cancel the Promotion and its related arrangements without further notice.
9. In case of any dispute arising from the Promotion, QBE Hong Kong's decision shall be final and conclusive.
10. If there is any inconsistency between the English version and Chinese version of this document, the English version shall prevail.